VILLE DE | CITY OF

WE STMOUNT

AVIS D’ADOPTION
REGLEMENT 1574

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le reglement 1574 intitulé « REGLEMENT VISANT A ABOLIR LE
BUREAU DES INSPECTIONS, A DESIGNER L'AUTORITE COMPETENTE POUR L'ADMINISTRATION ET L'APPLICATION DES
REGLEMENTS ET, PAR CONSEQUENT, A MODIFIER DIVERS REGLEMENTS D'URBANISME ET MUNICIPAUX » a été adopté lors
de la séance ordinaire du conseil municipal de la Ville de Westmount tenue le 5 juillet 2021.

L'objet de ce reglement est d'harmoniser la désignation des fonctionnaires et employés municipaux pour
I"application et I'administration des réglements d’urbanisme et municipaux ainsi que d’utiliser le terme
« autorité compétente » dans ces réglements.

Ce reglement abroge le Reglement 709 visant a établir un Bureau des Inspections ainsi que son reglement
modificateur.

Toute personne intéressée peut consulter ce reglement sur le site web de la Ville de Westmount, sur le
lien suivant : https://westmount.org/zone-resident/services-juridiques-greffe/reglements/.

FAIT a Westmount, ce 8 juillet 2021.

NOTICE OF ADOPTION
BY-LAW 1574

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1574 entitled “BY-LAW TO ABOLISH THE BOARD OF INSPECTIONS,
DESIGNATE THE AUTHORITY HAVING JURISDICTION FOR THE ADMINISTRATION AND ENFORCEMENT OF BY-LAWS, AND
AMEND VARIOUS URBAN PLANNING AND MUNICIPAL BY-LAWS ACCORDINGLY” was adopted at the regular sitting of
the Municipal Council of the City of Westmount held on July 5, 2021.

The object of this by-law is to harmonize the designation of municipal officers and employees for the
enforcement and administration of urban planning and municipal by-laws and to use the term “authority
having jurisdiction” in these by-laws.

This by-law repeals By-law 709 to constitute the Board of Inspections and its amending by-law.

Any interested person may consult the by-law on the City of Westmount’s website, through the following
link: https://westmount.org/en/resident-zone/legal-services-city-clerks-office/bylaws/.

GIVEN at Westmount, this July 8, 2021.

Me Andrew Brownstein
Greffier de la ville / City Clerk
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